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Inleiding
In het eindrapport ‘Project Sociaal Domein Financieel in Balans’ staat dat aan onderzoeksbureau 
Verwey-Jonker is gevraagd om te kijken naar de doeltreffendheid van ons beleid. Over een van de 
drie vragen: “Hoe wordt beleid geinterpreteerd door de toegang (wijkteams)?” Staat als conclusie: 
“Dit geeft zowel medewerkers die invulling moeten geven aan beleid als ook politiek te weinig 
kaders. Het uitvoeringsplan is beperkt sturend om bijvoorbeeld degewenste veranderingen voor 
toegang en uitvoering.”

Tijdens de informatiebijeenkomst op 25 januari is ook gesproken over het aandachtspunt 
‘concretiseren van kadering en doelstellingen’. 

Tijdens een masterclass over jeugdhulp die wij in november 2020 gevolgd hebben, spraken (onder 
meer) Jeroen Peters, Bianca ten Outer en Tim Robbe over het belang van de juiste 
verwijzing/toegang tot jeughulp en de afbakening en reikwijdte van de plicht. Volgens de wet is 
jeugdhulp namelijk veelomvattend, volgens de sprekers vinden verwijzingen regelmatig nog 
traditioneel plaats (bv. Huisarts > GGZ) en zijn er mogelijkheden om dit meer in te kaderen.

1. Wanneer is de raad aan zet om mee te praten en denken over kaderstelling voor 
bijvoorbeeld de toegang tot jeugdhulp?

antwoord De kaders voor de toegang zijn met name verankerd in de jeugdwet, de Wmo en andere 
relevante wetgeving. Hoe de gemeente dit vervolgens inricht, is een organisatorisch 
vraagstuk. Dit is aan de organisatie en niet aan de raad. 

2. Is het college bekend met de hierboven genoemde specialisten, hun bevindingen en 
adviezen?

Antwoord We zijn hiermee bekend.



3. Maakt het college gebruik van de kennis van specialisten / andere gemeenten met 
betrekking tot het afbakenen van de toegang? Bijvoorbeeld met behulp van een 
zorgkaart voor verwijzers, het publiceren van een ‘richtlijn gebruikelijke hulp’ en het 
bespreken van ‘bovengebruikelijke zorg’ bij het opstellen van het familiegroepsplan?

Antwoord Ja dat doen we.

4. Is het college bekend met www.welzijnoprecept.nl en wat is de mening hierover?

Antwoord We zijn hiermee bekend. Het is een interessante wijze om preventie gezamenlijk met 
o.a. huisartsen op te pakken. We onderzoeken de mogelijkheid deze methode ook voor 
Medemblik uit te rollen.


